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Abstract (en)
[origin: US2021198853A1] The present invention relates to an earth working method for removing earth material by means of a tool (14) rotating
around a working axis (R); the rotating tool (14) being carried by a machine frame (20) of an earth working machine (10); the machine frame (20)
standing on a substrate (U) by way of a rollable propelling unit (13) and being driven by a propulsion drive apparatus (25, HM) to perform a propelled
motion relative to the substrate (U) in a propulsion direction (VR); the propulsion direction (VR) enclosing with the working axis (R) an angle (β)
different from 90°; and the present invention further relates to an earth working machine embodied to execute the earth working method.

Abstract (de)
Bodenbearbeitungsverfahren zum Abtragen von Bodenmaterial mittels eines um eine Arbeitsachse (R) rotierenden Werkzeugs (14), wobei das
rotierende Werkzeug (14) von einem Maschinenrahmen (20) einer Bodenbearbeitungsmaschine (10) getragen ist, wobei der Maschinenrahmen
(20) durch ein abrollbares Fahrwerk (13) auf einem Untergrund (U) aufsteht und durch eine Vortriebs-Antriebsvorrichtung (25, HM) relativ zu
dem Untergrund (U) zu einer Vortriebsbewegung längs einer Vortriebsrichtung (VR) angetrieben wird, wobei die Vortriebsrichtung (VR) mit der
Arbeitsachse (R) einen von 90° verschiedenen Winkel (β) einschließt, und weiterhin eine zur Ausführung des Bodenbearbeitungsverfahrens
ausgebildete Bodenbearbeitungsmaschine.
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